

与荷兰驻港澳总领事馆合办讲座 探讨循环经济议题

Netherlands Consulate General in Hong Kong and Macao conducts talks on circular economy



荷兰驻港澳总领事Mr Arjen van den Berg就循环经济发表专题演讲。

Mr Arjen van den Berg, Consul General of the Netherlands in Hong Kong and Macao, conducts enlightening talk on circular economy.

VTC与荷兰驻港澳总领事馆于去年9月及11月合办两场讲座，探讨循环经济议题。首场讲座由荷兰驻港澳总领事Mr Arjen van den Berg及Design for Culture联合创始人Mr Sjoerd Hoekstra就循环经济发表专题演讲，另一场讲座则由荷兰内政及王国关系部可持续建筑特使Mr Robert Dijksterhuis分享循环建筑与荷兰最新循环建筑发展，致力推动世界迈向更环保和可持续的未来。超过150名VTC师生于在线及实体出席讲座，并与讲者踊跃交流，获益良多。

VTC organised two thematic talks on circular economy with the Netherlands Consulate General in September and November last year. With an aim to promote a more environmentally friendly and sustainable future, the first talk on circular economy was delivered by Mr Arjen van den Berg, the Consul General of the Netherlands in Hong Kong and Macao, and Mr Sjoerd Hoekstra, co-founder of Design for Culture. The other talk was conducted by Mr Robert Dijksterhuis, Special Envoy on Sustainable Building from the Ministry of the Interior and Kingdom Relations of the Netherlands, who shared his insights on circular construction and the latest circular building initiatives in the Netherlands. Over 150 VTC staff and students attended the talks online and in person and had fruitful exchange with the guest speakers.



荷兰可持续建筑特使Mr Robert Dijksterhuis与师生探讨循环建筑的发展。

Mr Robert Dijksterhuis, Special Envoy on Sustainable Building from the Netherlands, shares insights on circular construction.